
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 6/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 148/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
"Απόρριψη πρότασης δημοτικού 
συμβούλου κ. Χ. Σκουμπόπουλου για 
συζήτηση  θέματος σχετικά με την ίδρυση 
γεωπονοδασολογικής σχολής στη Βέροια" 

 
       Σήμερα 15 Μαρτίου  του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 11-3-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 ,119 & 219 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Ε.  Λελεκάκης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Π. Πιτούλιας  
3. Δ. Ταχματζίδης Α. Κεσίδης  
4. Μ. Γαβρίδης Χ. Γεωργιάδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
6. K. Aσλάνογλου Θ.  Σιδηρόπουλος  
7. Α. Δελαβερίδης Ε. Λευκοπούλου Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος Π. Αγαθαγγελίδης Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης   -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Κ.  Βαφείδης    
12. Γ. Ουρσουζίδης    
13. Ν. Χαμαλής ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.153/99 
14. Σ. Γεωργιάδης απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 2)Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.  160/99  απόφασης 
16. Α. Σουμελίδης αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης και επανήλθε κατά τη  
17. Α. Ταραλάς συζήτηση της υπ’ αριθ. 161/99 απόφασης. 
18. Χ.  Σκουμπόπουλος 3)Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  167/99  απόφασης 
19. Β. Γιαννουλάκης αποχώρησαν οι κ.κ.   Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Κόλβατζης, Ι. 
20. Σ.  Παναγιωτίδης Ακριβόπουλος, Ε. Κουκουρδής και προσήλθαν οι κ.κ Σ. 
21. Ε. Σοφιανίδης Παναγιωτίδης, Γ. Μανακούλης. 
22. Ι. Ακριβόπουλος 4)Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.  168/99  απόφασης 
23. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή αποχώρησαν οι κ.κ Ι. Κουρουζίδης, Ε. Σοφιανίδης και 
24. Ε. Κουκουρδής προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Ι. Ακριβόπουλος, Ε. 
25. Γ. Μανακούλης Κουκουρδής. 

   5)Κατά  τη  συζήτηση    της  υπ’ αριθ.  170/99  απόφασης  
   αποχώρησε  ο κ. Ν. Χαμαλής.  
   6)Κατά    τη      συζήτηση της υπ' αριθ.  177/99 απόφασης  
   αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στο δημοτικό σύμβουλο κ. 
Χ.Σκουμπόπουλο ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι  επειδή εμείς ως  συνδυασμός 
προτείναμε την ίδρυση  γεωπονοδασολογικής σχολής  στην πόλη μας, προτείνω να 
συζητηθεί το  θέμα  εκτάκτως και να ζητήσουμε από τον υπουργό Παιδείας την 
ίδρυσή της είτε σε πανεπιστημιακού επιπέδου είτε ΤΕΙ στην Βέροια. 
 Και ο πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν'αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος : 1)Δεν υπάρχει το κατεπείγον. 2)Υπάρχει ομόφωνη απόφαση του 
προηγούμενου ΔΣ για την  ίδρυση μιας συγκεκριμένης σχολής στη Βέροια. Θα έρθει 
σ' επόμενη συνεδρίαση του ΔΣ. Αν οι συνάδελφοι έχουν αντίρρηση θα εκφραστούν 
τότε.3)Δεν είναι νόμιμη η συζήτηση με τη διαδικασία του κατεπείγοντος και προ 
ημερησίας. 
 Σκουμπόπουλος :Ζητώ το λόγο. 
 Πρόεδρος :Όταν για κάποιους λόγους δεν ακολουθώ τον κανονισμό κατά 
γράμμα με παρατηρείται. Δεν μπορώ να σας δώσω το λόγο. Ισχύει η πρόταση και θα 
το θέσω σε ψηφοφορία. 
 Κουρουζίδης :Διαδικαστικά. Δεν μπορείτε να το θέσετε σε ψηφοφορία, 
αλλιώς υπερβαίνουμε τον κανονισμό. 
 Πρόεδρος :Ο Δήμαρχος είπε ότι δεν είναι κατεπείγον. Θα το κρίνει το ΔΣ. Δεν 
ζήτησε να μη συζητηθεί το θέμα. 
 Κόλβατζης :Διευκρινιστική ερώτηση. Οποιοσδήποτε σύμβουλος που 
διατυπώνει προτάσεις για έκτακτα θέματα επαφίεται στην απόφαση του ΔΣ ή του 
προεδρείου ο οποίος θα το θέσει ως έκτακτο; 
 Πρόεδρος :Το θέτει  στην κρίση του σώματος. Προβλέπει ο κανονισμός όμως 
ότι αν δεν  συνηγορήσει ο Δήμαρχος για το κατεπείγον του θέματος δεν συζητείται το 
θέμα κι επανέρχεται ως τακτικό θέμα. Ο Δήμαρχος είπε ότι δεν είναι κατεπείγον γι 
αυτό καλώ το σώμα ν' αποφασίσει. 
 Ποιοι συμφωνούν να συζητηθεί εκτάκτως το θέμα: 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5  σύμβουλοι: 
Χ.Σκουμπόπουλος, Β.Γιαννουλάκης, Ι.Ακριβόπουλος, Μ.Τσαμήτρου-Καραχατζή, 
Ε.Κουκουρδής. 
 Πρόεδρος :Ποιοι συμφωνούν να μη συζητηθεί εκτάκτως; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Μ.Ποτουρίδης, Ι.Κουρουζίδης, Δ.Ταχματζίδης, Μ.Γαβρίδης, Κ.Πουλασουχίδης, 
Κ.Ασλάνογλου, Α.Δελαβερίδης, Δ.Πέτκος, Κ.Κόλβατζης, Κ.Γκαβαϊσές Κ.Βαφείδης, 
Γ. Ουρσουζίδης, Ν.Χαμαλής, Σ.Γεωργιάδης, Ι.Τριανταφυλλίδης, Μ.Σουμελίδης, 
Α.Ταραλάς. 
 Το ΔΣ αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την πρόταση του δημοτικού συμβούλου κ. Χ.Σκουμπόπουλου. 
2.-Την εισήγηση του Δημάρχου. 
3.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.-Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106 και 119 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Απορρίπτει την πρόταση του δημοτικού συμβούλου κ. Χ.Σκουμπόπουλου για 
συζήτηση θέματος σχετικά με την ίδρυση γεωπονοδασολογικής σχολής στη Βέροια 
σε επίπεδο ΑΕΙ ή ΤΕΙ. 



 
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό    148/ 1999 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Β.  Γιαννουλάκης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Ε.  Σοφιανίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης Γ.  Μανακούλης 
 Κ. Γκαβαϊσές Χ. Μουτσιόπουλος 
 Κ. Βαφείδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΤΑΡΑΛΑΣ Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Α. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  5-4-1999 
Ο  Αναπληρωτής Δημάρχου 

 
 
 

ΜΕΝΕΛΑΟΣ  ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 
 
 

  
 


